
 

 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE MENJADOR 

 

DATA: 04/12/17 

 

Assistents: Tori Altarriba, Ricard López, Sònia Valentí, Clara Gavaldà, Mariuca Ruiz, Laura 

Garrigó, Roser Mauri i Anna Salvans. 

 

Reunits a les 16,45h a la sala de mestres es parlen dels temes següents: 

 

- Es comenta que des del consell comarcal s’obre una nova convocatòria per canviar l’empresa 

que actualment serveix el menjador, és per això, que des del consell comarcal estan fent 

enquestes a les escoles per tal de conèixer les necessitats de cada una.  

- S’explica que ens demanen que cal tenir un pla de menjador i que aquest pla cal que vagi lligat 

amb el projecte educatiu de centre. És important que aquest pla de menjador estigui elaborat 

conjuntament entre l’escola, les famílies i el monitoratge.  

- El Tori explica un projecte que s’anomena “serveix-te tu mateix”, que ajuda a l’autonomia de 

l’alumne, al malbaratament dels aliments,… També s’expliquen altres projectes que es coneixen 

d’altres escoles, com també de l’estudi que ha fet Àngels Geis sobre els menjadors escolars. 

- Es comenta que la ràtio ha pujat molt en aquest últim any i que no envien una tercera persona 

fins als 43 nens. Es diu que això caldria vetllar-ho, ja que no ajuda al bon funcionament del 

menjador. S’accentua quan hi ha nens amb dificultats o necessitats educatives especials. Les 

monitores manifesten el seu neguit, ja que elles són conscients que no poden fer tot el què 

voldrien i que potser no poden atendre als infants tal i com els agradaria, d’una forma més 

personalitzada.  

- Caldria que les famílies poguessin veure el saldo que tenen a través d’una app o a través d’una 

pàgina web, ja que ara només ho pot veure la Roser i per les famílies no és gens pràctic, ja que 

sovint porten un descontrol dels diners que tenen a les targetes. 

- Cada dia es controla la qualitat de l’aigua, la temperatura, les mostres,…  

- Les monitores fan fotografies que han d’enviar a l’empresa, caldria veure per quina finalitat són.  

I, si és el cas, demanar l’autorització pertinent. 

- Caldria repensar com arribar la informació a les famílies que fan ús del menjador. Actualment 

se’ls dóna un paper a diari on posa si han menjat o no i si hi ha alguna observació a fer. Cal dir 

que aquests papers són poc pràctics i poc ecològic, ja que se’n gasten molts, sovint per a res. 

Una proposta seria fer un llibret que les famílies haguessin de portar el dia que fan ús del servei 

i que pogués tenir durada de més d’un curs, fins que s’acabin les pàgines. Per les famílies que 

en fan un ús més esporàdic s’hauria de pensar quin tipus de document es fa. Pensem que això 

agradarà més a les famílies i que anirà més en la línia d’escola per a la sostenibilitat.  



 

 

 

- S’informa que s’està creant una sala per dormir, per tal que els alumnes que ho necessitin 

puguin descansar amb les condicions adients. Aquesta sala s’ubicarà on actualment hi ha el 

magatzem del laboratori, que queda en el passadís entre la cuina i el menjador. Creiem que 

adaptar aquest espai pot beneficiar molt als alumnes i facilitar la feina a les monitores 

- Cal vetllar per millorar la sonoritat de la sala. El Ricard ja ho ha comentat a l’arquitecta tècnica 

de l’ajuntament per valorar quines possibilitats hi ha. Una de les possibles solucions podria ser  

posar-hi algun separador, cortina, fals sostre,… que divideixi l’espai només en cas de 

necessitat. Això ens permetria guanyar un espai més polivalent a l’escola.  

- Finalment quedem que farem una segona reunió de cara al segon trimestre per veure els canvis 

fets i mirar com podem engegar el pla de menjador.  

 

Sense res més a comentar, es tanca la sessió a les 17:40h. Ho signa amb mi, el director de 

l’escola.  

 

Cap d’estudis            Director 

 


